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Nu vil jeg fortælle om baggrunden for, at vi lægger foreningerne sammen. I frivilligcentret havde vi et 
stort ønske om kunne forbedre vores lokalesituation som ikke var særlig gode på SEA. 
Derfor blev der dannet et kommissorium som skulle se, hvad der kunne gøres. Der var to fra hver 
forening og medlemmer fra forvaltningen, som tog en bustur rundt for at se, hvad der rørte sig rundt 
andre steder. Og de kunne se, at andre steder var lokale situationen meget bedre. Også det 
økonomiske.  
 
Dette kommissorium drøftede videre og fandt ud af, at en sammenlægning af frivillighedsrådet og 
frivilligcenteret ville give et boost for den fortsættende forening. 
Der er afholdt mange møder og i vores forening er det også blevet drøftet grundigt, og vi syntes også 
det var en god ide. Derfor blev der arbejdet videre på projektet. Med det resultat som I ser i dag. 
 
Vedrørende vores lokaler er der også fundet en løsning, og det er her i Brundtlandparken, hvor vi har 
fået nye lokaler. Som er en del bedre end på SEA. Men vi takker for den tid ved SEA, personalet der var 
flinke og hjælpsomme. Tak. 
 
Derudover har vi haft en del bestyrelsesmøder, hvor vi drøftede vores økonomi, som er anstrengt, og 
hvordan vi kunne og kan forbedre den. Vi lille gerne have en medarbejder mere, da en ikke selv kan 
løfte alt det, som vi gerne vil. Der er ikke tid til alt det som skal laves til det offentlige samt det 
opsøgende arbejde, som vi gerne vil. Derudover har Liv været på kursus et par gange. 
 
Vi har haft FriSe til at hjælpe os. Kursus og lignende. FriSe er vores paraplyorganisation som vi søger 
hjælp ved, hvis vi har brug for det. Jeg har fire gange i år været til regionsnetværk i FriSe  i Fredericia. 
Der er vældig oplysende at se og høre, hvad de andre foreninger har på tapetet. Der hørte jeg for 
første gang om Socialkompas. Nu har Tønder Kommune også oprettet Socialkompas. Det har Ditte 
arbejdet med i tre måneder.  Vi fik 100.000 til det derfor havde vi Ditte ansat i tre måneder. Nu er 
arbejdet færdig, derfor er Ditte ikke mere hos os. Men vi skal også vedligeholde programmet og til det 
får vi foreløbig 60.000 kr. årligt.  
 
Nu holder jeg med gennemgang af aktiviteter. Der er flere, men vi skal videre. 
 
Jeg vil gerne takke Liv og bestyrelsen, for det gode samarbejde i det forløbne år, og håber at det 
fortsætter i den nye bestyrelse.  
Dermed takker jeg af. 


